

XPLOPROTECT

康立汽车防爆网



*Keajaiban XploProtect,
Melindungi Nyawa dan
Harta Benda Anda*

*Amazing Anti-Explosion Net,
Protects Your Life and Property*

神奇防爆网，保障您的生命与财产

Jangan ingat letupan kereta tidak akan berlaku pada kereta anda, kerana berita tragedi pembakaran spontan atau letupan kereta sering kedengaran di sekitar kita. Sebenarnya, tabiat penggunaan kereta yang tidak betul adalah faktor utama letupan kereta. Kini, kami mendatangkan satu produk berteknologi tinggi yang dapat menghalangkan letupan - **XploProtect**.

XploProtect melindungi nyawa dan harta benda anda dan keluarga tersayang dengan mencegah letupan pada tangki minyak kereta apabila berlakunya kemalangan. Sayangilah nyawa anda, kerana nyawa tidak dapat diganti.

Have you ever thought that car explosion might happen to your car? Cases like spontaneous combustion or explosion of cars are heard from time to time, and we can attribute the main cause of such cases to the bad habits of using car. We proudly introduce **XploProtect** – a hi-tech product that prevents explosion from happening!

XploProtect protects life and property of you and your dearest family by preventing explosion of car fuel tank during accidents. Cherish life, because we only live life once.

别以为汽车爆炸这种事情不会发生在你的爱车上，汽车自燃或爆炸事件时有所闻，其实很多不良的用车习惯都是造成汽车自燃事件的主要原因。我们很荣幸介绍您一种防止爆炸的高科技产品——康立汽车防爆网！

康立汽车防爆网绝对可以防止意外事故导致汽车油箱的爆炸发生，保障您和至亲家人的生命与财产。生命只有一次，请珍惜生命。

XPLOPROTECT

XploProtect - Teori Produk

Apabila XploProtect yang ada di dalam tangki minyak terdedah kepada percikan api bersuhu tinggi, ia akan menyerap haba berkenaan dalam masa 1/20,000,000 saat serta mengekalkan suhu dalam tangki minyak agar tidak mengakibatkan letupan disebabkan oleh suhu panas.

XploProtect - Product Theory

When XploProtect gets contact with high temperature sparks in the fuel tank, it will absorb the heat within 1/20,000,000 of a second so as to maintain temperature inside the fuel tank, and ensure explosion will not happen due to high temperature.

康立汽车防爆网 - 产品原理

康立汽车防爆网在接触高温火花时，会在二千万分之一秒的时间内，迅速将热能吸收，保持油箱内的温度，确保不会因高温引发爆炸。



XploProtect merupakan produk anti-letupan yang diperbuat daripada bahan-bahan khas dari Turkey, aluminium dan magnesium melalui teknologi canggih Jerman. Ia boleh melepaskan haba dengan cepat dan berkesan, lalu membantu menghalang letupan semasa kemalangan jalan raya atau pembakaran spontan kereta.

Sistem keselamatan ini perlu dipasangkan dalam tangki minyak, tapi ia tidak akan mengubah sifat semulajadi minyak! Teknologi ini telah mendapat sijil pengesahan kualiti serta menepati piawai keselamatan yang ditetapkan di Negara Jerman, Amerika Syarikat dan Singapura. Ia sesuai digunakan pada mana-mana bahan atau ruang yang mudah meletup seperti tangki minyak, tong gas dan sebagainya.

XploProtect is an anti-explosion product made from special material from Turkey, aluminum and magnesium using German advanced technology. It can dissipate heat fast and effectively, thus preventing explosions triggered by car accidents or spontaneous combustion.

This safety system will not alter the quality of petrol after it is installed in the car fuel tank! This technology has gained quality certifications and met safety standards in countries such as Germany, United States and Singapore. It is suitable to be installed at any places or containers prone to explosion, for example, fuel tanks, gas cylinders and more.

康立汽车防爆网是由土耳其的特殊原料、铝和镁，及配合德国高科技制造而成的防爆产品，它能有效快速散发突然激增的热能来防止汽车因交通和自燃事故引起的爆炸。

这项安全系统安装在汽车油箱内时，绝不改变汽油的性质！这项科技在德国、美国、新加坡等多国获得产品质量认证，并达到安全保障标准。它适合装置在任何采用易爆燃料之物件或容器，如：汽车油箱、煤气桶等等。

Cara Pemasangan / Installation / 如何安装

XploProtect amat mudah dipasang dan hanya makan masa 5 minit. Buka **XploProtect** ke dalam bentuk sekeping jaringan, kemudian ukur kedalaman tangki minyak. Gulung **XploProtect** menjadi bentuk tiub, lipatkan hujung pada kedua-dua belah dan masukkan ke dalam tangki minyak. Ia bertindak menghalang letupan dengan segera dan berkesan.

Installing **XploProtect** is very easy, and it just takes 5 minutes. First, spread open the net, then measure the depth of fuel tank. Roll **XploProtect** into a tube, close both ends by folding tightly, and then insert it into fuel tank. The anti-explosive function will take effect immediately.

康立汽车防爆网的安装十分简单，只需5分钟即可安装完工，将康立汽车防爆网拉成网状，测量油箱的深度，把康立汽车防爆网卷成管状，然后将两端捏成看不见开口，最后塞进油箱内即可。防爆功能立即生效。

Step 1



Step 2



Step 3



Step 4



Step 5



Step 6



For Further Information, Please Contact :



K-LINK International Sdn Bhd (499046-10)

(S.S. 931316)

WISMA K-LINK, 45, Jalan Kuchai Maju 2,
Off Jalan Kuchai Lama, 58200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel : (603) 7948 2333 Fax : (603) 7948 2338

Your Global Link e-mail : info@k-link.com

